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Skapa ett arbetsmiljöråd i Nacka 
Motion till kommunfullmäktige 

Varje arbetsgivare som erbjuder god arbetsmiljö ökar förutsättningarna för att arbetsmarknaden 

fungerar. Det är arbetsmarknadens parter som tillsammans skall sträva efter bästa möjliga lösningar 

på arbetsmiljöproblem. 

Vi vill stärka insatserna för att Nacka kommun som arbetsgivare skall erbjuda en attraktiv 

arbetsmiljö. Därför vill vi inrätta ett samrådsorgan, Arbetsmiljöråd/Arbetsmiljökommitté, där 

politiker och företrädare för personalorganisationerna, tillsammans bevakar att 

arbetsmiljöaspekterna tillgodoses vid större förändringar, följer de åtgärder som görs för att 

förbättra arbetsmiljön i kommunen, följer upp de insatser som gjorts och vid behov föreslår 

förbättringar. Rådet ska vara ett komplement i det ordinarie arbetsmiljöarbetet i kommunen och bör 

årligen redovisa sina iakttagelser i ett arbetsmiljöbokslut.  

 

Vi yrkar därför att kommunfullmäktige  

 Ger i uppdrag åt kommunstyrelsen att inrätta ett samrådsorgan för att säkerhetsställa en god 
arbetsmiljö för de anställda i Nacka kommun 

  

Nacka den 28 januari 2016 

Khashayar Farmanbar (S) Espen Bjordal (S) Maria Raner (S) Majvie Swärd (S) Ella Tegsten (S) 

 


